



GUNK® FOAMING GLASS CLEANER STREAK FREE

GC1C

EASILY CLEANS all types of glass, chrome, aluminum and ceramics. Foaming action does not run off before wiping. Safe for most tinted windows... test before using. SDS available at solvewithb.com

APPLICATIONS:

- Foam On – Wipe Off
- Professional Strength
- Auto-Home-Marine

DIRECTIONS: Shake well. Spray light mist, spread at once and polish. For best results, use two lint-free cloths or paper towels...one to remove soil and the other to bring out a sparkling polish.

DANGER: MAY IRRITATE EYES. MAY IRRITATE SKIN. CONTAINER MAY EXPLODE IF HEATED. Do not get in eyes. Do not get on skin or clothing. Do not breathe fumes. Keep out of reach of children. Do not puncture. Do not burn. Store away from heat.

FIRST AID: Contains: isobutane, isopropanol, and ethylene glycol monobutyl ether. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes, rinse with water for at least 15 minutes. If on skin, rinse well with water.



GC1C Aerosol, 550 g
060959703018

NOTICE: While this information is presented in good faith and believed to be accurate, Blumenthal Brands Integrated, LLC does not guarantee satisfactory results from reliance thereon. The data is offered solely for your information and Blumenthal Brands Integrated, LLC disclaims all liability for any loss or damage from its use. Thoroughly test any application according to the product directions and independently conclude satisfactory performance. Nothing contained herein is to be construed as a recommendation to use the product in violation of any patent.





MOUSE NETTOYANTE POUR VITRES GUNK^{MD} SANS TRACES GC1C

NETTOIE FACILEMENT tous les genres de verre, de chrome, d'aluminium et de céramique. La mousse ne se dissipe pas avant l'essuyage. Sans danger pour la plupart des vitres teintées... faire un essai avant d'utiliser. Fiche signalétique disponible à solvewithb.com

APPLICATIONS :

- Vaporisez et essuyez
- Puissance professionnelle
- Auto-Maison-Bateau

MODE D'EMPLOI : Bien agiter le contenant. Vaporisez légèrement sur la surface, étendre immédiatement et essuyez. Pour obtenir des résultats optimaux, utilisez deux linges non pelucheux ou deux essuie-tout, l'un pour enlever la saleté et l'autre pour donner un fini étincelant à la surface.

DANGER : PEUT IRRITER LES YEUX. PEUT IRRITER LA PEAU. CE CONTENANT PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ. Éviter tout contact avec les yeux. Éviter tout contact avec la peau ou les vêtements. Ne pas respirer les émanations. Tenir hors de la portée des enfants. Ne pas perforer. Ne pas brûler. Conserver loin des sources de chaleur.

PREMIERS SOINS : Contient: isobutane, isopropanol, et éther de monobutyl de éthylène-glycol. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec les yeux, rincer avec de l'eau pendant 15 minutes. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau.



GC1C Aérosol, 550 g
060959703018

AVIS: Bien que ces informations soient présentées de bonne foi et considérées comme exactes, Blumenthal Brands Integrated, LLC ne garantit pas des résultats satisfaisants de leur confiance. Les données sont fournies uniquement pour votre information et Blumenthal Brands Integrated, LLC décline toute responsabilité pour toute perte ou dommage résultant de leur utilisation. Testez soigneusement toute application selon les directions du produit et conclure indépendamment des performances satisfaisantes. Rien dans le présent document ne doit être interprété comme une recommandation d'utiliser le produit en violation de tout brevet.